
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2022. november 28. (17:38-18:25)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

3. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

4. Fejes Zsófia Diákjóléti Bizottság elnöke

5. Szupkay Benedek Kommunikációs Bizottság elnöke

6. Szépréti-Nagy Dorka Tanulmányi Bizottság elnöke

7. Tóth Dorottya Rendezvényszervező Bizottság elnöke

8. Gál Anna Perspektíva főszerkesztő

9. Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 7 mandátummal határozatképes.
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot az Elnökség 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Beszámolók

2. Egyebek

Az Elnökség 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.
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1. Beszámolók

Tóth Cintia felkéri a jelenlévőket, hogy számoljanak be mindenről, ami az elmúlt 2
hétben történt.

Andrónyi Réka arról számol be, hogy ezen a héten pénteken lesz megtartva
Szombathelyen a Gólyabál, amire már teljesen elő vannak készülve, a múlt héten gyűjtötték
össze a tombolákat. Ezen kívül részt vett a Testnevelési Szakesten 23-án. A következő
teendőjük már csak a Gólyabál részleteinek a megbeszélése. Tóth Cintia azt a kérdést teszi
fel, hogy hány embert várnak a szombathelyi Gólyabálra, mire Andrónyi Réka azt válaszolja,
hogy a hallgatói jegyek mind elfogytak, ami kb. 300 embert jelent. A Fekete István
állatmenhely számára a HÖK-ösök állateledelt gyűjtöttek és el is vitték a helyszínre. Tóth
Cintia azt mondja, hogy nálunk cipősdoboz gyűjtés van.

Tóth Dorottya beszámol arról, hogy előző héten megrendezésre került a Borkóstoló és
a Gasztrokult eseménye is. Utóbbi azért nagy szám, mert 2019-óta nem sikerült megtartani a
vírushelyzet miatt. Ezeken kívül Csocsóbajnokság és Lélek Filmek események is lezajlottak.
Részt vett a 17-e és 20-a között megrendezésre kerülő HÖOK Vezetőképző táborában.
Továbbá azt osztja meg, hogy tartottak egy Gólyabál témájú megbeszélést az ÁJK-val és a
TÓK-kal. A múlt héten hétfőn, kedden és szerdán HÖK-ről szóló képzést tartott a képződő
Animátor családok felének, ami remekül sikerült.

Horváth Szonja arról számol be, hogy ő is tartott HÖK-ös képzést hétfőtől szerdáig,
ezen kívül részt vett az Alakuló Küldöttgyűlésen.

Szupkay Benedek beszámol arról, hogy ő is részt vett a HÖOK Vezetőképző táborában
és sok hasznos tudással, tapasztalattal tért haza, amiket kamatoztatni fog a további munkái
során. November 24-én a KMRI-sekkel tartottak egy találkozót, ahol arról beszéltek, hogy ki
kéne alakítani olyan közös módszertant, hogy minden kar egy helyre tudja elküldeni az összes
eseményét, ilyen módon a KMRI-sek tudják majd promózni az egész ELTE-t. Ezek után ő is
részt vett az Alakuló Küldöttgyűlésen. A gólyabálra túljelentkezés volt a #mediagroup tagjai
között, holnap ülnek le velük, hogy megbeszéljék kinek pontosan hol és mi lesz a feladata.

Szépréti-Nagy Dorka arról számol be, hogy ős tartott HÖK-ös képzést hétfőtől
szerdáig és ő is részt vett az Alakuló Küldöttgyűlésen. A mai napon volt egy megbeszélése
Kiss Orhideával a Pszichológia BA képzés felülvizsgálatáról. Sok olyan helyzetről beszéltek,
amiken mindenképpen lehetne javítani a produktívabb oktatás érdekében. Többek között,
hogy nem túl motiváló gyakorlat címszó alatt kiselőadásokat készíteni és meghallgatni,
valamint a viselkedéselemzés tárgyak sovány felhozatala is szóba jött. Ezeken kívül a pozitív
fejlődésekről is beszéltek, például tavalyihoz képest a visszajelzések szerint javult néhány
előadás és szigorlat menete is. A szakdolgozatról is szeretett volna beszélni az ülésen, de arra
nem került sor, viszont később még kapcsolatot létesít ebben a témában Kiss Orchideával.

2



Gál Anna beszámol arról, hogy 22-én ELTE Online Főszerkesztői ülésen vett részt
Princz Laura társaságában. 21-én ő is részt vett az Alakuló Küldöttgyűlésen, 25-én pedig
megszavazásra került a szerkesztőségi ülésük a Perspektívával, ami most kedden, 29-én lesz
megtartva.

Fejes Zsófia arról számol be, hogy ő is részt vett a HÖOK vezetőképző táborában 17-e
és 20-a között. 17-én tartottak egy Kari Ösztöndíj Bizottsági ülést, ahol átbeszélték a
beérkezett kari pályázatokat. Sajnos felmerültek problémák, például sokaknak meglehetősen
nehéz volt pecsétet szerezniük, így nem tudták sikeresen elbírálni a pályázataikat. ezen
nehézség megoldásán gondolkodtak, például e-mail küldésen keresztül, vagy pedig felmerült
egy olyan lehetőség is, hogy az oktató Neptunban véleményezni tudja a beérkezett pályázatot.
Lesz hiánypótlási időszak. Megváltoztatták a kari pályázatok leadási határidejét, amivel
néhány hallgató negatív visszajelzését váltották ki, mert nem értesültek róla időben, holott a
szociális média felületekre kihirdették. A jelen helyzetet úgy igyekeznek megoldani, hogy a
tavaszi leadási időszakot meghosszabbítják. 21-én tartottak egy Szociális és
Ösztöndíjbizottsági ülést, ahol a fellebbezéseket tárgyalták meg. Azóta már ki is értesítette a
fellebbezéseket, az új eljárásos személyeknek pedig e-mailt fog írni. A szerdai napon viszik el
a beérkezett ruhákat a Máltai Szeretetszolgálathoz. Elindult a Cipősdoboz Akció, amire
sikerült plakátot is készíteniük.

Téglási Berta beszámol arról, hogy az Alakuló Küldöttgyűlésen a Küldöttgyűlés
megválasztotta Demetrovics Hannát és őt Ellenőrző Bizottsági tagnak és hamarosan terveznek
egy ülést tartani.

Tóth Cintia arról számol be, hogy 16-án részt vett EHÖK Elnökségi ülésen. Azzal
fordul Horváth Szonjához, hogy a kifizetési stop miatt január-februárban ne tervezzék irodai
dolgok vásárlását és egyéb nem létszükségleti pénzköltést. Az ülésen továbbá szó esett arról,
hogy a néhány karon megrendezésre kerülő Sütivásárok sikeresnek bizonyultak. Még
elmondták, hogy volt pár ösztöndíj amiknek csúszott a kifizetése. Ő is részt vett a HÖOK
Vezetőképző táborban és ő is tartott HÖK-ről szóló képzést. A csütörtöki napon jelen volt ő is
a Gólyabálról szóló megbeszélésen és ő is ott volt az Alakuló Küldöttgyűlésen. A Gólyabállal
kapcsolatban még azt mondja el, hogy nagyon jól állnak a jegyekkel és az Animátoroknak
közzétett vállalható munkákat felsorakoztató táblázat is hamar betelt.

2. Egyebek

Szépréti-Nagy Dorka még azt osztja meg az Elnökség tagjaival, hogy a Tanulmányi
Bizottság tagjai között szóbajött, hogy szeretnék megvalósítani azt, hogy a Pszichológia BA
szakos hallgatók valamilyenféle pályaorientációs segítségben részesüljenek. Ezt egyelőre
tavasszal, március végéhez közeledve látja megvalósíthatónak. Azt kérdezi Tóth Cintiától,
hogy ez a kezdeményezés mennyire fusson a PPK HÖK nevén, vagy legyen inkább a
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Pszichológia Intézeti Tanács rendezvénye. Erről még tárgyalni fog Kende Annával is. Tóth
Cintia azt válaszolja, hogy ha a Tanulmányi Bizottság tagjainak van elég energiája ennek a
megszervezésére, akkor nyugodtan mehet a HÖK részéről. Már 3 oktató van a fejükben, akik
erre valószínűleg vevők lennének. A szervezés és a haladás részleteit még megosztja majd az
Elnökség tagjaival.

Fejes Zsófia azt szeretné még megosztani az Elnökséggel, hogy lezárult az Önkéntes
Kör koordinátori tisztségére való pályázás időszaka. 4 pályázat érkezett be, amik közül
Adamik Ritát találták a legmegfelelőbb jelöltnek. Már azóta tárgyaltak is vele a fizetéséről és
a megvalósítandó terveiről is.

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 18:25 perckor lezárja.

Budapest, 2022. november 28.

Tóth Cintia Téglási Berta
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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